

Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2024-05-07

Närvarande: Anja Lysén, ordförande
Hasse Hermansson, kassör
Marianne Sundkvist, sekreterare
Henrik Roolf, ledamot
Fredrik Holmquist, ledamot
Lennart Claesson, suppleant
Diana Borg, suppleant, en bit in i mötet p.g.a. datorstul

1. **Mötets öppnande**

Anja förklarade mötet för öppnat.

2. **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

3. **Genomgång av föregående styrelseprotokoll**

Föregående styrelseprotokoll godkändes.

4. **Ekonomisk genomgång**

DM och seriespel kommer framöver. Pengar till ungdomsverksamhet har betalats ut.

5. **Rapport från kommittéerna**

a) *Tävlingsansvarig* – Hasse och Fredrik

Inget ytterligare att rapportera än DM/Seriespel som behandlas under punkt 6.

b) *Ungdomsansvarig* – Henrik

Vi hade några ungdomar som var med på ungdomstouren i Åstorp den 20 – 21 april.

Vi har fått en inbjudan till Prins Bertil Junior Cup. Henrik kollar vilka ungdomar som är intresserade och de som är intresserade får åka. Henrik hör med Andreas Roolf om han vill vara ledare under Prins Bertil.

Ungdomskommittén har ett digitalt info möte, främst för distrikten, onsdagen den 15/5 kl. 19.00. Henrik och Marianne, och kanske Anja, kommer att delta.

c) *Funktionsvariationsansvarig* – Diana

Inget att rapportera.

d) *Domaransvarig* – Anja

Det har kommit en ny domarhandbok och domarregistret är uppdaterat. Henrik föreslår att ha en distriktsdomarträff, förslagsvis i Trollhättan en fredagskväll. Dels för att meddela att Anja är ny domaransvarig i distriktet och dels för att gå igenom de nya reglerna i domarhandboken. I Trollhättan finns också en boulebana att tillgå om det är något som behöver visas och gås igenom.

Förbundet har inte informerat spelarna och föreningarna om de nya reglerna vilket vi anser är en brist.

Björn Jorhede är huvuddomare under DM. Under torsdag, lördag och söndag är det ytterligare en domare och under fredagen är det ytterligare två domare med.

e) *Marknadsföringsansvarig* – Fredrik

Inget att rapportera.

f) *Utbildningsansvarig* – Henrik

Vi ska ha en tävlingsarrangörsutbildning under sommaren, innan höstens seriespel.

6. **DM/Seriespel**

DM: Fredrik har börjat registrera trippellagen och kommer att fortsätta lägga in övriga lag imorgon. Ett par V55-klasser, med färre än 8 lag, kommer att flyttas till öppen. I trippeln kan ett ungdomslag komma att flyttas över till dam- eller till öppen klass. Fredrik hör med ungdomarna.

GBBF har, från Tävlingskommittén, fått en dispens för i år angående Ungdomar utan gränser. Det innebär att ungdomar som bor i distriktet kan ställa upp i DM, oavsett i vilken klubb de har sin licens.

Seriespel: Sedan förra styrelsemötet har Landvetter av sagt sig att arrangera seriespelet, både förbundsserien och distriktsserien under juni och distriktsserien under hösten. Detta har medfört mycket extraarbete med att jaga nya arrangörer, både för distriktsstyrelsen och för förbundsstyrelsen (TK).

Framförallt har **Hasse** i vår styrelse fått lägga mycket extra tid på seriespelet, vilket vi övriga styrelsemedlemmar är **mycket tacksamma för!** Hasse är, med sin kunskap och sitt engagemang, en stor tillgång i styrelsen.

Vi är också tacksamma för de nya arrangerande föreningarna som kommer att ta seriespelsarrangemangen.

Styrelsen beslutade att **distriktsseriespelet flyttas till helgen den 8 – 9 juni** och att **tildela SLO arrangemanget**, som kommer att spelas på **Slottsskogsvallen**. Flytten säkerställer att det finns tillräckligt med banor för arrangemanget.

Förbundsserien ligger kvar helgen den 15 – 16 juni med **DEB** som arrangör, också den på Slottsskogsvallen.

Nybildade klubben **Brända tomten**, i Mölndal, har ansökt om **höstens distriktsseriespel** och kommer att tilldelas detta. Plats kommer att beslutas och meddelas senare.

Styrelsen beslutade att om någon förening p.g.a. helgbytet i juni måste dra sig ur seriespelet så ska det inte bli några sanktioner för den föreningen. GBBF kommer då att betala tillbaka seriespelsavgiften.

Efter mötet kommer Hasse att skicka ut information till föreningarna om seriespelet. Vi kommer att be föreningarna att verifiera att de mottagit informationen.

7. **De fyras gäng**

Inget att rapportera annat än att Östsvenska planerar för helgen den 14 – 15 september.

8. **Inkomna synpunkter**

Inga inkomna synpunkter.

9. Övriga frågor

Anja och Henrik rapporterade från förbundsmötet, där ett 50-tal personer var med. Alla motioner klubbades igenom så som GBBF hade föreslagit.

Styrelsens förslag att ha ett tvåårigt verksamhetsår gick igenom och stagarna kommer att ändras nästa förbundsmöte, för att året därpå gå över till tvåårigt verksamhetsår. Om GBBF vill hänga på så bör vi göra det samtidigt.

Förbundsstyrelsen är nu fullsatt, det finns inga vakanser.

10. Nästa möte

Nästa möte hålls, tisdagen den 4 juni kl. 18.00. Fredrik skickar en inbjudan.

11. Mötets avslutande

Anja förklarade mötet avslutat kl. 19.15.

Vid protokollet:

Marianne Sundkvist
Skr.

Justeras:

Anja Lysén
Ordf.